

Title (en)  
Key cabinet.

Title (de)  
Schlüsselkasten.

Title (fr)  
Armoire pour clefs.

Publication  
**EP 0385935 A1 19900905 (DE)**

Application  
**EP 90810118 A 19900219**

Priority  
DE 8902555 U 19890303

Abstract (en)

The keys (6) of a key arrangement are inserted in a removable manner in compartments (5) of one or more elements (4) according to the locking plan. Placed on each element (4) is an insert (1) which has windows (2), corresponding to the compartments (5), and said windows have designations (3) corresponding to the locking plan. The keys (6) are already inserted in the corresponding and designated compartments (5) by the key manufacturer, according to the locking plan, and can also be given to the owner of the building in this manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Schlüssel (6) einer Schliessanlage sind gemäss Schliessplan in Fächern (5) eines oder mehrerer Körper (4) herausnehmbar eingesteckt. Auf jeden Körper (4) ist eine Einlage (1) gelegt, welche den Fächern (5) entsprechende Fenster (2) und diese dem Schliessplan entsprechende Bezeichnungen (3) aufweisen. Die Schlüssel (6) werden bereits durch den Schlüsselhersteller nach Schliessplan in die entsprechenden und bezeichneten Fächer (5) gesteckt und können auch so dem Bauherrn übergeben werden.

IPC 1-7  
**A47G 29/10**

IPC 8 full level  
**A47G 29/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 29/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 2886396 A 19590512 - ANTHONY HARRY E, et al
- [Y] US 2405369 A 19460806 - POULSEN CHARLES I, et al
- [Y] US 1742542 A 19300107 - HOWELL EDWARD N
- [Y] DE 1964851 A1 19710701 - BIEGER KG

Cited by  
US5311758A; DE202014007890U1; DE102014014431A1

Designated contracting state (EPC)  
AT DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0385935 A1 19900905; EP 0385935 B1 19930526**; AT E89701 T1 19930615; DE 59001525 D1 19930701; DE 8902555 U1 19890413

DOCDB simple family (application)  
**EP 90810118 A 19900219**; AT 90810118 T 19900219; DE 59001525 T 19900219; DE 8902555 U 19890303